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Abstract (en)
[origin: US5785840A] The present invention relates to a process for producing a surface structure, preferably on a cylinder, cylinder dressing, or
roller of a printing machine, with a hard chromium coating which is galvanically produced and preferably ground to dimensional accuracy. The object
of the invention is to develop a process which permits a surface structure to be produced on the hard chromium coating, which surface structure
permits relatively high frictional forces between the contact points of the printing material and the coating of the cylinder of the printing machine. This
is achieved in that the surface structure is produced in two process steps in sequence, a surface part structure being produced as a dot screen in
an approximately even random distribution by means of a first material erosion process in a first process step, and the final surface structure being
produced in a second process step by means of a second material erosion including the dot screen.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Herstellung einer Oberflächenstruktur, vorzugsweise eines Druckmaschinenzylinders, mit einer galvanisch
erzeugten und vorzugsweise auf Maß- und Formgenauigkeit geschliffenen Hartchrombeschichtung. Aufgabe der Erfindung ist es, ein Verfahren zu
entwickeln, das es gestattet auf der Hartchrombeschichtung eine Oberflächenstruktur herzustellen, die relativ hohe Reibungskräfte zwischen den
Kontaktstellen von Bedruckstoff und der Druckmaschinenzylinderbeschichtung gestattet. Gelöst wird das dadurch, daß die Oberflächenstruktur
in zwei Verfahrensstufen in Folge hergestellt wird, wobei in einer ersten Verfahrensstufe eine Oberflächenteilstruktur als Punktraster in
annähernd gleichmäßiger Zufallsverteilung durch einen ersten Werkstoffabtrag erzeugt wird und in einer zweiten Verfahrensstufe die endgültige
Oberflächenstruktur durch einen zweiten das Punktraster einschließenden Werkstoffabtrag erzeugt wird.
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